
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 30. 10. 2007. 
 

Přítomni:  doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,  
                  ing. Lauterbach 
      Hosté:  doc. Ritschelová, doc. Loučka, doc. Vomáčková, ing. Cyhelský, Bc. Brodský, Mgr.               
                  Šiková 
 

1. Pro jednání kolegia rektorky, které proběhne 6. 11. 2007, dodá děkanovi proděkanka 
Kořínková podklady pro zhodnocení studia na dislokovaných pracovištích PřF a proděkan 
Pavlík hodnocení dne vědy na PřF. .                       Termín:  Do 5. 11. 2007 do 14 hod. 

2. Proděkan Pavlík informoval vedení PřF, že směrnice o edici bude připravena do 30. 11. 
2007.                 

3. Proděkanka Kořínková zjedná nápravu výplaty stipendií studentům 1. ročníků doktorských 
studií.                                                                        Termín: ihned. 

4. Na středu 5. 12. 2007 je svolána akademická obec. Proděkani zašlou do 28. 11. 2007 
děkanovi podklady pro zprávu. 

5. Proděkanka Kořínková informovala vedení o výsledcích jednání s autory systému STAG. 
Z jednání vyplynulo, že koncem příštího roku bude k dispozici nová verze.  

6. Proděkanka informovala o schůzce s řediteli SŠ na akci „Kulatý stůl“. Zájem středních škol, 
který se týkal naší fakulty, byl nejvíce o kombinovaná studia. 

7. Upřesnění požadavků na výběrové řízení na akademické pracovníky z katedry chemie a 
informatiky zasílat proděkanovi Balejovi do 9. 11. 2007. 

8. Vedení PřF schválilo návrhy na Acta Univerzitatis na rok 2008. 

 
Dalšího jednání se zúčastnilo vedení UJEP: 

9. Rektorka ocenila organizaci a průběh Dne vědy  na PřF v rámci Týdne vědy a umění na 
UJEP. Vyzdvihla práci oddělení Public Relations a pogratulovala vedení k získání 
akreditace navazujícího magisterského studia Geografie a prodloužení akreditace 
doktorského studijního programu Fyzika. 

10. Prorektor Loučka za svůj útvar pro vědu a další tvůrčí činnost vyzdvihl práci naší fakulty ve 
srovnání s ostatními subjekty UJEP. Ocenil snahu o rozšiřování doktorských studií, 
zapojování se do projektů VaV a snahu zapojit se do 7. PR. Vedení UJEP usiluje o zvýšení 
motivaci a podpory doktorandů. 

11. Prorektor Cyhelský za svůj útvar pro rozvoj a informatizaci informoval o projektech 
řešených v roce 2007. Kolem nových zamýšlených systémů evidencí se rozvinula debata. 
Do diskuse se zapojil kvestor, doc. Pavlík, děkan. Proděkan Pavlík nadnesl problém 
veřejných a neveřejných zdrojů fakulty. Kvestor bude informovat o řešení tohoto problému. 

12. Prorektorka pro vnější vztahy doc. Vomáčková informovala o výjezdech studentů na PřF ve 
srovnání s ostatními fakultami. Proděkan Pavlík reagoval informací o zahájení práce nového 
fakultního koordinátora ERASMU, jímž se stal Mgr. Raška. Prorektorka informovala o 
změně financování výjezdů pedagogů. 

13. Kvestor podal informace o rozpočtu UJEP na rok 2008, který by měl  být celkově pokrytý. 
Informoval o investicích v roce 2007 do strojů a zařízení a realizaci nového skleníku na 
katedře biologie. Tajemník PřF apeloval na sjednocení pravidel rozdělování finančních 
prostředků ze společného FRIMu. 

 



14. Kampus                                                                                                                                        
Rektorka informovala vedení PřF o současném stavu realizace Kampusu UJEP. Do 15. 11. 
2007 je potřeba aktualizovat požadavky na budoucí prostory PřF v Kampusu. Následně bude 
vypracována nová architektonická studie, na jejímž vzniku se bude podílet pracovní skupina 
jmenovaná ze zástupců fakulty a rektorátu. Děkan PřF upozornil na současný stav  
s nedostatkem prostor pro práci fakulty.  

 

 

 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                     Děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                         


